
Protokół Nr 25

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG które odbyło się w 
dniu 10 maja 2017 r.

Posiedzenie trwało od godz. 14.30 do 15.30 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisj

3. Wójcik Grzegorz - członek komisj

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisj

5. Klusek Ryszard - członek komisj

6. Rasiński Tomasz - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, p. Michał Strzelecki -  
Sekretarz Gminy,

Porządek posiedzenia

1.Powitanie i otwarcie

2.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zamian w miejscowych planach 
zagospodarowania przestrzennego.

3. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy leżących w kompetencji komisji

4. Rozpatrzenie podań.

Przebieg posiedzenia.

Ad.l Przewodniczący Komisji, powitał zebranych i otworzył posiedzenie Komisji.

Ad. 2 p. Michał Strzelecki -  Sekretarz Gminy poinformował, że zostaną przedłożone do 
podjęcia trzy projekty uchwał w sprawie zmian w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzennego.

propozycja nr 1 -  część miejscowości Dąbrówka w kierunku Dręszewa działki leśne 
przyległe do ul. T. Kościuszki i przyległe do ul. Sosnowej załącznik do protokołu Nr 1

propozycja nr 2 kompleks działek rekreacyjnych w Dręszewie ( okolice ul. Samosiejki) -  
załącznik nr 2

propozycja nr 3 kompleks działek rekreacyjnych w Guzowatce (przy granicy ze wsią Łosie 
załącznik nr 3



Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem przedstawionych propozycji.

Ad. 3 Zastępca Wójta przedstawił wyniki przetargów na zadania:

- budowa sieci wodociągowej Dręszew, Marianów i Kowalicha

- modernizacja oczyszczalni ścieków,

- dokumentacja projektowo-kosztorysowa sieci kanalizacyjnej dla miejscowości Chajęty. 
Guzowatka, Trojany i Zaścienie,

- przebudowa drogi gminnej w miejscowości Kołaków.

Z uwagi, że kwoty z przetargów są wyższe niż zaplanowane proponuje się brakujące kwoty 
wydzielić z ponadplanowych wypływów z podatku od nieruchomości od osób prawnych ( 
pozyskane z Piekarni Szwajcarskiej w wysokości 502 000,00 zł). Pozostałe środki planuje się 
przeznaczyć na budowę sieci wodociągowej w miejscowości Ślężany.

Komisja opowiedziała się za zwiększeniem środków na zadania wodociągi i kanalizacja które 
należą do kompetencji Komisji jednogłośnie.

Ad. 3 Przewodniczący Komisji odczytał protest mieszkańców Guzowatki przeciwnych 
budowie parkingu na działce 58/3 w Guzowatce i wyjaśnienie Sekretarza Gminy o 
możliwości lokalizacji parkingu na przedmiotowej działce.

(Pisma stanowią załącznik do protokołu)

Ad. 4 W sprawach bieżących p. Tomasz Rasiński podniósł temat bezpieczeństwa przy szkole 
w Józefowie (przejście dla pieszych)

Pan Marcinkiewicz Andrzej poruszył temat bezpieczeństwa przy Szkole w Guzowatce

Do powyższych wypowiedzi odniósł się Pan Zadrożny przedstawiając propozycje 
rozwiązania.

p. Łukasz Dywicki zwrócił się do Przewodniczącego Komisji aby w informacjach o 
posiedzeniach Komisji zawarta była tematyka posiedzenia.

Zapytał czy planowane doprojektowywanie odcinków sieci kanalizacyjnej dla Dąbrówki.

Do poruszonych kwestii odnieśli się p. Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji i p. Zenon 
Zadrożny.

Na tym protokół zakończono.



Rosa Sławomir ... ̂

Kaczmarczyk Marcin...

Wójcik Grzegorz.

Marcinkiewicz Andrzej. ........

Klusek Ryszard JŁ-. iSMir?. ........

Rasiński Tomasz.........................................


